



HKGCC 會員優惠

EXCLUSIVE OFFER FOR HKGCC MEMBERS



優惠 1
Offer 1

新安裝的項目工程可
免費延長6個月保養期
Free 6-month extended maintenance
for new installation

原有保養期
Original maintenance

~~12個月~~
~~12 months~~



免費延長至
Free extended

18個月
18 months

優惠 2
Offer 2

凡出示現有保養單並轉至
Ensec Solutions 保養服務，
即可享用全單 **九折優惠**
10% off on maintenance scheme
upon transferring your current
maintenance scheme to **Ensec Solutions**

所有優惠到期日由即日起至2024年8月31日
Valid from now until 31 Aug 2024 for both offers



(852) 2343 6884



@ enquiry@ensecsolutions.com



條款及細則:

Terms and Conditions:

- 只限HKGCC會員使用，並須提供有效的HKGCC會員編號，方可享用優惠。
- 優惠二須出示現有的保養單，方可享用優惠，但不包括任何材料、安裝、系統升級、清拆等其他附帶成本費用。
- 所有優惠不適用於HKGCC會員之現有Ensec Solutions客戶享用。
- 所有優惠不可與其他優惠、折扣同時使用，亦不能兌換現金。
- 所有優惠只可於香港及澳門享用。
- 如條款及細則的中文版本與翻譯版本有歧異，一概以英文版本為準。
- 如有任何爭議，Ensec Solutions保留最終決定權。

- Only available to HKGCC member and valid HKGCC membership number must be presented to enjoy the offer.
- For Offer 2, existing maintenance agreement must be presented while new material, installation, system upgrade, dismantle or other incidental costs shall exclude.
- Each offer is not applicable to existing Ensec Solutions client of HKGCC member.
- Each offer cannot be used in conjunction with other promotional offers, discounts or privileges, and cannot be redeemed or exchanged for cash.
- Each offer is applicable to Hong Kong and Macau only.
- In the event of any inconsistency between the Chinese version and the translated version of this notice, the English version shall prevail.
- In the events of any disputes, the decision from Ensec Solutions Hong Kong Limited shall be final.



ENSEC SOLUTIONS



ensecsolutions